
 
 
 

Referat fra styremøte i Kristiansund Idrettsråd #4  
 
Dato:  
8. januar 2023, klokken 18.00  
 
Til stede:  

• Henning Meese fra Kristiansund Turnforening  

• Tron Kjønnø fra IL Norodd 

• Ståle Bårdset fra KHK 

• Linda Myrset Dønnem fra Kristiansund Svømmeklubb.  

• Erik Rognskaug fra Kristiansund Tennisklubb 

• Hanne Flatsetøy (Kristiansund kommune) 

• Per Inge Storvik (Kristiansund kommune) 

• Marius Fugelsnes Ringstad (Ungdomsrådet) 
 
Ikke til stede:  

• Daniel Jose Haavin fra Frei FK 

• Britt Engvig-Hjelle fra Dahle FK (via Teams)  
 
Gjester:  

• Ingen 
 
Agenda: 

1. Presentasjon fra et idrettslag 
2. Orientering fra Kristiansund kommune 
3. Status KIRs innspill til kommunebudsjettet 
4. Oppfølging av sak om støttefunksjon for idrettsråd 
5. Evt. 

 
  
 
 
 
 
 
 



Sak nr. Tema Referat/Vedtak 

19/23-24 
 
 
  

Orientering fra 
Idrettslag 
 
 

Kort oppsummert 
Ingen invitert. 
 
Vedtak 
Orienteringssak. 

20/23-24 a) Orientering fra 
Kristiansund 
kommune: 3 
millioner NOK 
øremerket for 
lavinntektsfamilier i 
2024/25.  

Kort oppsummert 
Kommunen skal fordele 3 millioner NOK 
lavinntektsfamilier rettet mot deltagelse 
kultur/idrett. Kommunen ønsker innspill på 
tiltak. 
 
Vedtak 
KIR har flere innspill og blir gjerne med i 
videre diskusjoner om saken. Vi finner det 
også naturlig at Ungdomsrådet blir 
involvert. 

 b) Orientering fra 
Kristiansund 
kommune: Status 
utredning 
Engabanen som 
tomt for idrettsbygg 

Kort oppsummert 
Kulturavdelingen har purret på 
Kommunalteknikk i sakens anledning. De 
setter ressurser på saken. 
 
Vedtak 
Orienteringssak. 

21/23-24 Status KIRs innspill til 
kommunebudsjettet 

Kort oppsummert 
Det ble hverken funnet penger til 
forprosjekt Atlanten idrettspark eller til å 
dekke inn reduksjon på 25.000 kroner i 
kulturmidlene. Alle kommunale anlegg har i 
tillegg fått 5 prosent høyere leie. 
 
Vedtak 
KIR tar dette til etterretning 

22/23-24 Oppfølging av sak 
om støttefunksjon 
for idrettsråd 

Kort oppsummert 
Vi avventer finansiell avklaring fra 
Kulturavdelingen til neste møte. 
 
Vedtak 
Orienteringssak. 

23/23-24 Eventuelt: 
Idrettsforbundets 
styreverktøy, 
«Orgbrain» 
 

Kort oppsummert 
Erik Rognskaug anbefaler Orgbrain som et 
system for styremøter, årsmøter og 
arkivering av styrereferat. Koster gjennom 
Idrettsforbundet 5000kr/år. 
  
Vedtak 
Vi får en gjennomgang på neste møte.  



Møtedatoer 
 

 Mandag 4/3, 15/4, Årsmøte 27/5 

 
 
Referent 
Tron Kjønnø 
 
 
Tidligere styremøter: 
#1: 5. august  
#2: 14. oktober 
#3: 27. november 
#4: 8 januar 2024 
 
Neste møte blir mandag 4. mars 
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